

香港護士協會會員

# 入油折扣優惠

## Exclusive fuel discount for members of Association of Hong Kong Nursing Staff

優惠碼 Promo code

**NURSE****立即申請  
Apply Now**

現已享有香港護士協會會員加油優惠之能源咭會員將自動升級  
Existing StarCard members who are enjoying fuel discounts  
for members of Association of Hong Kong Nursing Staff  
will be upgraded automatically

於即日起至2027年12月31日期間，憑咭入油專享特惠折扣優惠：

From today until 31 December, 2027, members who fuel up with StarCard will enjoy special discounts:

**白金汽油特配Techron®**  
Platinum with Techron® gasoline

**黃金汽油特配Techron®**  
Gold with Techron® gasoline

**機油產品**  
Lubricant products

**HK\$ 12.0/L OFF****HK\$ 11.5/L OFF****10% OFF****逢星期日入油滿HK\$350再減HK\$50****HK\$50 discount for every HK\$350 gasoline purchase on Sundays**

優惠或會不定時更改，恕不另行通知。詳情請參閱有關活動之條款及細則。

Offers may change from time to time without prior notice. Please refer to the relevant Terms and Conditions for details.

- 加德士能源咭可預先設定金額上限，以防盜用及濫用。  
Caltex StarCard allows usage by setting fixed limits and avoid misuse or abuse.
- 可享最多45天免息信用額，更方便管理流動現金。  
Up to 45 days' repayment term with autopay that helps you manage your bills in a more efficient and flexible way.



### 所需文件 Required Documents

1. 香港身份證或護照  
Hong Kong Identity Card/Passport
2. 車輛登記文件  
Vehicle Registration Document
3. 地址證明（例如：水費單、電費單或銀行月結單）  
Address proof (e.g. Water and Sewage Charges Bill, Electricity Bill or Monthly Bank Statement)
4. 入息證明（例如：最近兩個月的糧單記錄/銀行存摺連首頁/銀行月結單或最近一年的稅單）  
Income proof (e.g. Latest 2 months' payroll slip/ Passbook with first page/ Bank Statement or Latest Demand Note)
5. 香港護士協會會員咭  
Association of Hong Kong Nursing Staff membership card

如閣下對網上申請有任何疑問，請致電本公司客戶服務熱線 2582 6288 查詢。

Should you need any assistance on the online application, please feel free to reach our CSC hotline at 2582 6288.